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Protokół nr 17/2017 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu 17 lutego 2017 r.  
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 13
00 

dokonał Przewodniczący Komisji, pan 

Patryk Kaźmierczak, który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu 

uczestniczy 3 członków Komisji, co stanowi wymagane przepisami kworum,  

w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik nr 1 

do protokołu.   
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z kontroli przeprowadzonej w zakresie gospodarki 

materiałowej i finansowej za 2016 r. w MZEAS wybranych szkół na terenie 

Miasta Inowrocławia.  

2. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 r.  

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 3). 
 

Ad.1 Przyjęcie protokołu z kontroli przeprowadzonej w zakresie gospodarki 

materiałowej i finansowej za 2016 r. w MZEAS wybranych szkół na terenie Miasta 

Inowrocławia.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Jak wynika z protokołu skontrolowaliśmy bardzo dokładnie dwie placówki oświatowe 

tj. Gimnazjum nr 1 oraz Szkołę Podstawową nr 10, w zakresie gospodarki 

materiałowo-finansowej za 2016 r. Przeanalizowana bardzo szczegółowo w tym 

zakresie dokumentacja, nie wykazała żadnej nieprawidłowości. Mieliśmy tylko jedną 

uwagę, która została zawarta w tym protokole, ażeby w przyszłości zastanowić się nad 

podjęciem działań mających na celu wybranie jednego, wspólnego operatora 

telefonicznego dla wszystkich placówek oświatowych. Wówczas można będzie 

wynegocjować niższą cenę za usługi w tym zakresie, a to przyniosłoby oszczędności 

budżetowe.  
 

Czy są pytania lub uwagi do przedstawionego protokołu? 
 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania. 
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu z kontroli przeprowadzonej w zakresie gospodarki 

materiałowej i finansowej za 2016 r. w MZEAS wybranych szkół na terenie Miasta 

Inowrocławia? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja protokół przyjęła, stanowi on załącznik nr 2 do protokołu z posiedzenia 

Komisji.  
 

 



Ad.2 Sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 r.  
 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił projekt sprawozdania z działalności Komisji za 2016 r.  

Podstawą pracy Komisji Rewizyjnej były plany pracy (półroczne) opracowane 

przez członków Komisji, a następnie zatwierdzone uchwałami Rady Miejskiej 

Inowrocławia. W okresie sprawozdawczym odbyło się 7 posiedzeń Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia.  

Działając na podstawie art. 18 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym oraz rozdziału 10 Statutu Miasta Inowrocławia, Komisja 

Rewizyjna  w 2016 r. przeprowadziła następujące kontrole: 

styczeń – kontrola w zakresie wydatkowania środków finansowych przez Zarządy 

Osiedli w kadencji 2010-2014 za lata 2013 i 2014, 

czerwiec – kontrola w zakresie prawidłowości wydatkowania środków na stypendia 

sportowe w 2015 r., 

październik – kontrola w zakresie wybranych przetargów na inwestycje zrealizowane 

ze środków budżetowych w 2015 r.  

Zgodnie z przyjętym planem pracy na II półrocze 2016 r. na miesiąc grudzień 

zaplanowana była kontrola w zakresie zakupów dokonanych przez Miejską Bibliotekę 

im. Jana Kasprowicza w Inowrocławiu w I półroczu 2016 r. W związku  

z nieprzewidzianymi wcześniej obowiązkami służbowymi członków komisji 

kontrolującej, kontrola została przeprowadzona w dniu 3 stycznia 2017 r. Po 

zakończeniu każdej kontroli zespół kontrolny sporządzał niezwłocznie protokół. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przekazywał kopie protokołu Przewodniczącemu 

Rady, Prezydentowi Miasta i kierownikowi kontrolowanej jednostki. Na podstawie 

ustaleń i wniosków z kontroli Komisja Rewizyjna sporządzała projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia sprawozdania zawierającego podsumowanie wyników kontroli.  

O wynikach każdej kontroli Przewodniczący Komisji Rewizyjnej informował Radę 

Miejską Inowrocławia na sesji. 

Zgodnie z planem pracy w miesiącu lutym Komisja przedstawiła sprawozdanie 

z działalności za 2015 r. W miesiącu marcu analizowała koszty zimowego utrzymania 

dróg w Inowrocławiu za 2014 i 2015 r. oraz sprawozdanie z pracy dodatkowych 

patroli Policji finansowanych ze środków budżetu Miasta Inowrocławia w 2015 r. 

Ponadto Komisja Rewizyjna opiniowała: 

- sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za 2015 r. oraz wypracowała wniosek 

absolutoryjny i wystąpiła do Rady Miejskiej Inowrocławia z wnioskiem o udzielenie 

absolutorium Prezydentowi Miasta Inowrocławia, 

- sprawozdanie z wykonania planu finansowego Kujawskiego Centrum Kultury za 

2015 r., 

- sprawozdanie z wykonania planu finansowego Biblioteki Miejskiej im. Jana 

Kasprowicza  w Inowrocławiu za 2015 r., 

- informację o stanie mienia komunalnego Miasta Inowrocławia za rok 2015, 

- sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta za I półrocze 2016 r., 

- projekt budżetu Miasta Inowrocław na 2017 r. oraz projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2017 – 2028, 

- plany pracy Komisji na II półrocze 2016 r. i I półrocze 2017 r. 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie było. Przystąpiono do głosowania.  
 

Kto jest za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2016 

r. ? 



głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Ad.3 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Patryk Kaźmierczak – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z przeprowadzonej kontroli w zakresie gospodarki materiałowej i finansowej za 

2016 r. w MZEAS wybranych szkół na terenie Miasta Inowrocławia.  
Projekt uchwały jest odzwierciedleniem przyjętego protokołu z przeprowadzonej 

kontroli. Stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym przystąpiono do 

głosowania.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie:  za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Ad.4 Sprawy bieżące. 
 

Spraw bieżących nie było. W związku z wyczerpaniem porządku obrad, 

przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji o godzinie 13
20

. 

 

Przewodniczący Komisji 
  

Patryk Kaźmierczak 

 

 

Protokółowała: 
 

Justyna Gaczkowska 

 


